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Hoi

Ik dacht dat ik er eigenlijk al antwoord op had gegeven in mijn mail met relatie 24 uur en presympt

Maar ik zal even checken of zij hetzelfde bedoelde maar gezien mailwisseling die ik met haar had verwacht ik van wel

Het heeft idd niets te maken met de gedragsdesk vraag
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|stelde dat dit nodig was en dat stond los vai^e gedragsdeskundigen het lijkt me eigenlijk vrij simpel oin haar

| wil jij dat doen
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morgen even te vragen om een nadere toelichting 10} 2e
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Dat moet zeker duidelijk worden En ik weet niet of je vraag aan de gedragsdeskundigen hier aan gekoppeld wasl

maar anders zou ik die graag hier advies op vragen

Vraag is in hoeverre eea nu echt als een passende drempel wordt ervaren of meer als een wassen neus cq of het zonder

drempel meer testen uitlokt
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Met vriendelijke groet
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Eens dit is wat Izei lijkt me goed dat volgende week even duidelijk te hebben10 2e
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Datum zondag 10 mei 2020 1 31 PM
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OK hij weet ervan en hoort graag

Dat die triage er uit zou gaan leidt wel tot heel veel extra vraag zonder drempel terwijl het nu net een beetje duidelijk begint te

worden voor artsen wat hun rol is twee webinares eind vorgie week voor bedrijfsartsen voor huisartsen steeds duidelijker ggd
artsen steeds beter gepositioneerd
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Onderwerp RE Terugkoppeling Catshuis

In alle eerlijkheid denk ik dat dt groepje er nog moet komen Het signaalwaarde groepje bestaat wel Ik enTO|
even om te vragen wie daar tot nu toe aan gewerkt hebben met nctv en hoe we dat van de week gaan doen

me hoe dan ook een welkome aanvulling
lijkt10 2e

Grt 10 2b

10 2b 10 2b

10 2b 101 2«

10 2e 10 2a
Oubbel

10 2e 10 2e


